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First Day Cancellations 1866 - 1952 

Handbook and Catalogue of Egypt  

 Congratulations Hany Makram 
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Cancelled Back – Imperf enigma 

By Adel Hanna 

انُٓبئٍّ  نًجًٕعخ انجغطافٍب ٔ نى ٌمجم اٌ ٌطجعٓب نهًطجعّ ٔ  ّڤانجطٔ ٥٢٩١فجطاٌط  شبْس انًهك فؤاز فى

انزجبضة انُٓبئٍّ الايجطف نكم انطٕاثع  أفطخاسزٕنى عهٍٓب نًجًٕعزّ ٔ ايط انًسئٕنٍٍ ثبٌ ٌحضطٔا نّ 

ٔ عُسْب اسمظ فى ٌس ضجبل  فسجىايجطف طبثع انطٍطاٌ انجُ فطخانزى سزطجع لاحمبً ٔفعلاً ثعس شٓط اذس 

  و.يبل عبٌعزجط  انًطجعّ كٍف سٍسجهٌٕ ْصِ الأيٕال فى انسفبرط لأٌ كم يهٍى فى انطٕاثع

اعزمس اَّ شفزط ثٍّ( اٌ ٌزى طجبعخ فطخ يرصٕص نهًهك ٔ إنغبئّ ثكهًخ يهغى حزى شٍْ احسْى ) رفزك ٔ

 .ٌكٌٕ يعسٔو انمًٍّ ٔ رحم يشكهّ انًبل انعبو فى انسفبرط

يهٍى انجمطاد ٔ رى إنغبئّ يٍ انٕجّ  ١ثعس شنك ٔ ْٕ ال يهغى (Cancelled Back )جبعخ أل فطخ ط رى

فهى ٌعجت انًهك فأسزمط انطأي عهى الانغبء يٍ انرهف فى ثبلى الافطخ ٔ اسزًط انٕضع ْكصا حزى اذط 

 .انًجًٕعبد انًهكٍخ

ٌُمصٔا ربضٌد انطجبعخ  حزىربيّ  ضجبل انًطجعّ فى عًم فطخ انزجطثّ الايجطف ٔ نكٍ فى سطٌّ اسزًط

 .يٍ ٌس انًهك

عخ   ٔ فٍٓب ازق رفبصٍم انطجب ٥٢٩١يصكطاد يسٌط يطبثع انًسبحخ انزى كزجٓب ثعس إحبنزّ نهًعبش عبو  فى

 لبل لس لبل فٍٓب اَّ رى رسيٍط كم انجطٔفبد انُٓبئٍّ  الايجطف ٔ اعزمس اَّ،  ٥٢٩١نكم انطٕاثع حزى عبو 

 . ًهك فبضٔقذٕفبً يٍ غضت ان ْصا

 ؟!!! الاٌ انسؤال

 ؟٥٢٩١الايجطف ثعس  )انزجطثّ انُٓبئٍخ( أفطخكبٌ انًهك فؤاز أ انًهك فبضٔق ٌعهًٌٕ ثٕجٕز  ْم

 ٌأذصْٔب؟ ٔنى رطكْٕبعهًٕا ثٓب ٔ لس يٍ انًًكٍ آَى  ْم

 اٌ الإجبثخ ........يسزحٍم اعزمس

الايجطف انى ظٓطد فى انٕلذ انحبنً كبَذ يرجأِ فى سطٌّ حزى لا رطٕنٓب ٌس  أفطخانًُطمى اٌ  اشا

 .انًهكٍٍ فؤاز ٔ فبضٔق ٔ غبنجبً جهسذ فى يرجأْب حزى يٍ ضجبل انثٕضح انى الاٌ
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Egypt – Tenth Universal Postal Union Congress Cairo 1934 

By EPS member Lucien S. Toutounji 

 

A Gold medal exhibition that serve as a great example for beginners who want 

an easy, uncomplicated, and  low cost exhibit yet can reach up to a Gold Medal. 

 

 

Egypt, King Fuad (AH 1341-1355 / 1922-1936), Tenth Universal Postal 

Union Congress, Cairo, 1934, AE Medal, by P. Minassian, Uniformed bust 

of Fuad left wearing tarboosh, rev. Allegorical scene of Egypt reclining by 

pyramids, Postal Union emblem above, 70mm, 149.54g 
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The members of the Philatelic Society of Egypt, PSE, have for some time noticed that 

Arabic texts whether on covers, postcards, documents ... etc. are being erroneously 

translated into English in catalogs, magazines, websites and even private collections, 

with serious consequences to the interpretation of the item in question. 

 

The PSE has a group of members who are fluent in both Arabic and English languages 

and are gladly willing to help not only with any translation required, but also with the 

interpretation of other aspects relating to social, historical and geographical 

circumstances of the time, such as familial salutations, bureaucratic jargon, 

handwritten annotations and talismanic markings. 

 

This service is available to anyone, just send to this email a clear scan of the item; 

front and back of a cover, postcard, content of a letter or document ... etc. and we shall 

be happy to oblige as soon as possible. 

 

Provisionally, this service is free of charge for single items. 

egyptianphilatelicsociety@gmail.comEmail :  

 

 

mailto:egyptianphilatelicsociety@gmail.com
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